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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 04.03.2019 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/32768 

DELTAGERE: 

Nadja Qureshi, Mathilde Schwartz, Gert Friis, Poul Erik 
Persson, Henriette Andersen, Eva Eilegaard, Kia Juul 
Vilhelmsen, Emmily Kæmmer, Tina Eggert , Lars Hein og  
Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: Nelly Goldbæk Louv, Kenza Brahimi,   

MØDENR.: 3 - 2019  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat nr. 2-2019 

Referatet blev godkendt. 

 

3. Oversigt over personalets sygefravær seneste 12 måneder, bilag vedlagt 

Sygefraværsstatistikken bliver gennemgået i MED hver måned. Hvis man er syg mere end 10 dage 

eller fire perioder. Det er en opgave, der bliver prioritet højt.  

 

4. Tilbagemelding om kandidater til skolebestyrelsen 

Der kom 2 tilbagemeldinger til Nadja på baggrund af Nadjas skrivelse til mellemtrinnet og 

udskolingen, men vi har endnu ikke hørt fra dem. 

 

5. Præsentation af oplæg til årsberetning v/Nadia, bilag følger mandag 25.02.2019 

Skolebestyrelsen har ikke modtaget oplægget, så punktet udgår. 

 

6. Information om timefordelingsplan (forudsat den er modtaget) 

Timefordelingsplanen er endnu ikke udsendt til skolerne. 

 

7. Kompetencedækning skoleåret 2018-2019, bilag vedlagt 

Bilaget blev gennemgået. Den største udfordring ligger i linjefagsdækningen af Billedkunst.  

Der er lige nu en lærer på Natur / Teknologiuddannelsen, en lærer på læsevejlederuddannelsen og 

en lærer på geografiuddannelsen, samt en lærer der skal på matematikvejlederuddannelsen igen 

efter sommerferien. 

 

8. Principper for skole/hjemsamtaler, fortsat fra sidste møde. 

Ændring af Dot 3 side 17: skole-hjem-samtaler sikrer * mulighed * for dialog mellem lærere og 

forældre i forhold til fastsættelse og opnåelse af målene for barnets faglige og sociale udvikling. 

 

9. SFO 

Gert gennemgik dagen, hvor de nye børn startede i SFOen. Det var en god og positiv dag for både 

børn, forældre og personale. 

Det blev drøftet, hvordan man som forældre kan henvende sig, hvis man har spørgsmål eller undren 

i forhold til SFOen. Det blev kraftig understreget, at om muligt, så går man til sit barns pædagog 

først, og hvis man ikke føler sig hørt, så bør man gå til lederen af SFOen. 
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10. Meddelelser fra: 

 

- Elevrådet 

Der er oprettet legepatruljer, hvor nogle store børn leger med de mindre børn i Lillegård. 

Legepatruljerne starter i denne uge. 

Elevrådet ønsker stadig en forbedring i Storegård. Skolen vil ansøge om midler til en forbedring af 

forholdene i skolegården. 

Elevrådet arbejder med at lægge elevoplevelser ud på Intra. 

 

- Formanden 

Nadja sidder med i ansættelsesudvalget omkring områdelederstillingen. 

Nadja har skrevet et udkast til årsberetningen, som sendes ud. 

Nellie deltager i FRO udvalget på vegne af Nadja. 

De to forældre som havde meldt sig til skolebestyrelsen har trukket sig igen. 

 

             - Medarbejderrepræsentanterne 

            Lærerne er gået i gang med at forberede tværsuge 15, ”Amager i gamle dage” 

            Næste tema for hele skolen er ”Den gode tone”, det kommer til at præge hele marts måned. 

            Der var fastelavn i fredags, det var en god dag. 

            Vi har en opsigelse fra en pædagog, som ønskede mere grønne omgivelser. 

            Der udvikles hele tiden på samspillet mellem værkstederne og servicefunktionerne i SFOen.           

 

- Skoleledelsen 

SFOen har sagt farvel til pigerne på 3. årgang, som skal begynde i klubben og i næste måned siger 

SFOen farvel til drengene, som starter omkring d. 1.4.2019. 

Vi har ansat en barselsvikar på 3. årgang og en naturfagslærer i udskolingen. 

Områdelederstillingen er slået op, med deadline d. 10.3, og samtalerne ligger d. 14.3 og d. 18.3. 

Alle børn har ude-ordning i pauserne, inde-ordningen var alt for støjende for både børn og voksne. 

Vi har haft oplæg fra alle vejlederne på skolen i dag, hvor de har gennemgået hvad de hver især og 

sammen laver samt, hvad der er fokus på i de kommende måneder. 

 

 

 

11. Eventuelt 

Der blev luftet en bekymring omkring de små børn, der selv går hjem efter SFO tid. Det er vigtigt at 

forældrene har lært dem at færdes i trafikken. 

Der bliv stillet spørgsmål om hvornår vi som skole mener man må gå selv i trafikken. Dette er meget 

individuelt og det er forældrene selv der skal tage denne beslutning.  

Adspurgt om skolen synes trafik forholdene er gode nok omkring skolen i forhold til at kunne gå selv. 

Der er tre lysreguleringer tæt på skolen så der er ikke nogle elever der skal krydse en stor vej uden 

mulighed for at gå til en lysregulering.   

  


